
                                                Protokół nr  8 /2011
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 11 maja 2011roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia : Rozpoczęcie komisji godz 17.00

-  upoważnienia Burmistrza Miasta Luboń do zaciągnięcia kredytu długoterminowego,
-  zmiany budżetu miasta Luboń na rok 2011,
– zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2011 – 2011

1.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  rozpoczęła  spotkanie  przywitaniem Burmistrza 
Dariusza Szmyta, Burmistrza Mariana Walnego, Skarbnik -Teresę Soche.

2.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak porosiła Burmistrza Miasta Luboń o omówienie 
zasadności upoważnienia Burmistrza Miasta Luboń do zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem  upoważnienia  Burmistrza  Miasta  Luboń  do  zaciągnięcia  kredytu 
długoterminowego,

Wynik głosowania ;
za – 7 głosów,

przeciw –  0głos,

wstrzymał się – 1głos,

3.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak porosiła Burmistrza Miasta Luboń o omówienie 
zasadności zmiany budżetu miasta Luboń na rok 2011,

Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem  projektu zmiany budżetu miasta Luboń na rok 2011,

Wynik głosowania ;
za – 7 głosów,

przeciw –  0głos,

wstrzymał się – 1głos,

4..Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  poprosiła  Burmistrza  Dariusza  Szmyta  o 
omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-
2022.

Burmistrz Dariusz Szmyt omówił zasadność przyjęcia projektu uchwały.

Radny Włodzimierz Kaczmarek wyraził swoją opinie iż cała Wieloletnia Prognoza Finansowa 
jest  nierealna  i  budzi  wiele  obaw  co  może  skutkować  olbrzymią  zapaścią  finansową  naszego 
Miasta.



Radni zadali pytania;
Radny Bartkowiak 5h pod wykupy gruntów środki nie są ujęte  co miasto zrobi gdy będzie 

trzeba zapłacić ?
Odp. Starosta jeszcze nie wydał żadnej decyzji w tej sprawie.
Radny Bielawski  dlaczego co roku wydatki bieżace rosną ?
Odp. Wydatki rosną gdyż wynika to z waloryzacji.

Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem zmiany projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2022;
Wynik głosowania ;
za – 6 głosów,

przeciw – 1 głos,

wstrzymał się – 1 głos,

Powyższe projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie

Zakończenie komisji o godz. 19.20

………………………………….. …………………………………………… 
  Sekretarz  (Jakub Mączkowiak)                Przewodnicząca (Małgorzata Matysiak)


